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Hillerød hastighedszoner og trafiksanering – borgermøde 

Gadevang 
Deltagere: Borgere i Gadevang lokalrådsområde, Trafik, Vej og Park i Hillerød Kommune og Rambøll 

A/S 

Mødedato: 25.09.2024 

Mødested: Rankeskovvej 4, Gadevang 

 

 

Figur 1: Gadevang. 

 

På baggrund af borgermødet med Gadevang lokalråd, er der samlet en oversigt over ønsker og 

kommentarer fra borgerne. For hver landsby i Brødeskov lokalrådsområde er der nævnt: 

 

1. Borgernes ønsker 

2. Foreslåede ændringer til de fremlagte planer 

 

Borgernes ønsker omfatter de noterede inputs fra borgerne til mødet og omfatter således udelukkende 

ønsker fra de fremmødte. Det kan være inputs til ny vejgeometri, ændret skiltning, osv. 

 

Foreslåede ændringer omfatter de beslutninger til ændringer i vejgeometri, vejafmærkning, skiltning 

mv., som er besluttet efter afholdelse af borgermødet. 

 

På den baggrund er noteret ønsker og ændringer for Gadevang 
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Relevante punkter for hastighedszoner i Gadevang: 

1. Hastighedsmålinger på Gadeledsvej: Borgerne udtrykte bekymring for, om de nuværende 

hastighedsmålinger er præcise, især i myldretiderne, og efterspørger mere specifikke målinger i 

disse tidsrum. 

2. Sikkerhed ved skolen og fritidsklubben: Ønske om lavere hastigheder foran skolen, da 

mange børn krydser vejen. Borgerne efterlyste flere tiltag for at sikre trygge forhold for børn og 

cyklister. 

3. Trafiksanering nord for byen: Der blev fremsat ønske om trafiksanering på strækningen nord 

for byskiltet, hvor mange går, og hvor der ikke er fortov. Forslaget omfatter en 2-minus-1 vej. 

4. 2-minus-1 vej som løsning: Borgerne diskuterede, om løsningen med en 2-minus-1 vej er 

passende, da det kan skabe problemer for cyklister og biler. Der blev udtrykt tvivl om, hvorvidt 

dette er den rette løsning for Gadevangs cykelstier. Der var dog enighed om et ønske om 2- 

minus-1 vej på Gadeledsvej mod Helsingevej. Der var også flertal for 2-minus-1 vej på 

Gadevangsvej 

5. Problemer med bump: Eksisterende bump på vejene skråner ind mod fortovet, hvilket tvinger 

cyklister ud på vejen. Dette skaber farlige situationer, og borgerne efterspurgte ændringer for at 

forbedre sikkerheden. 

6. Ønske om ændring af indsnævring på Gadeledsvej til bump. Den er ikke særlig effektiv. 
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Øvrige opmærksomhedspunkter: 

1. Tung trafik fra Frejasvej og erhvervsområdet: Borgerne bemærkede en øget mængde tung 

trafik fra Frejasvej og erhvervsområdet, der bruger vejene i Gadevang som smutvej. Der blev 

opfordret til at undersøge trafiktal for at få overblik over problemets omfang. 

2. Parkering langs vejene: Der blev rejst bekymringer om, at parkering på Gadevangsvejene gør 

vejene smallere og presser cyklister og fodgængere. Dette er et voksende problem, som skal 

håndteres. 

3. Busruter og fremkommelighed: Der blev stillet spørgsmål ved, om de foreslåede 

trafiksaneringstiltag vil påvirke busruterne negativt. Borgerne efterlyste en bekræftelse fra 

Movia om, hvorvidt køreplanerne kan opretholdes under de nye forhold. 

4. Dyrevildt og skiltning: Forslag om skiltning for at advare om passerende hjortevildt ved den 

fredede eng tæt på Helsingevej. 

5. Manglende belysning: Borgerne efterlyste forklaringer på, hvorfor belysningen endnu ikke er 

opdateret på den sidste del af en bestemt vej. Kommunen vil undersøge problemet. 

6. Manglende fortove: Ønske om etablering af fortove på Gadeledsvej og Gadevangsvej, hvor 

der i øjeblikket mangler. Der er dog ikke midler til det i øjeblikket, men det vil blive overvejet i 

kommende budgetter. 

 

 

 


